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§ 1 Dnr 2016-000288 - 003 

Ledamöters frågestund 

Sammanfattning 
Sven Bergström Trolin (C) frågar, med anledning av nya regler för hantering av 
matavfall, varför det inte finns något som helst alternativ för de av oss, som 
sorterar allt avfall på ett ansvarsfullt vis? Skall eget, ansvarsfullt, energisnålt, 
miljöklokt handlande bestraffas? 

Tekniska nämndens ordförande Annika Huber (S) svarar att beslutet gäller 
varmkompost och inte kallkompost, dessa två kan dock kombineras.  

Roland Hamlin (C) frågar : Har verkligen kommunfullmäktiges majoritet 
funderat igenom konsekvenserna av en ändring, av förordningen om 
hushållsavfall, för alla de som äger en vallstuga som endast besöks i samband 
med tillsyn? 

Tekniska nämndens ordförande Annika Huber (S) svarar att man hos 
miljökontoret kan ansöka om avgiftsbefrielse.  
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§ 2 Dnr 2017-000061 - 452 

Information om avfallshantering. 

Sammanfattning 
Kommunikatör Eva Baumgarten-Nilsson och avfallsingenjör Lars Hedström  
informerar kommunfullmäktige om avfallshanteringen i Hudiksvalls kommun. 
Informationen omfattar bla den nya hanteringen av matavfall, konkreta 
exempel, olika sorteringsalternativ, konsekvenser, vad biogasen ska användas till 
och miljöförtjänster.  

Efter informationen ges tillfälle för ledamöterna att ställa frågor.   

 

 

 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
7(39) 

Sammanträdesdatum 
2017-02-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 3 Dnr 2016-000375 - 001 

Revisionsrapport om granskning av sjukfrånvaron 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att uppdra till kommunstyrelsen att lämna yttrande, över revisionens slutsatser 
och rekommendationer, för att behandlas i kommunfullmäktige vid mötet den 
29 maj 2017.    

Sammanfattning 
Hudiksvalls kommuns revisorer har granskat kommunens arbete med 
sjukfrånvaron och gjorda iakttagelser har lämnats över till kommunfullmäktiges 
presidium för fortsatt hantering. 

Kommunfullmäktige har 23 maj 2016 beslutat om följande hantering av 
revisionens granskningsrapporter: revisionsrapporter anmäls till 
kommunfullmäktige som beslutar att överlämna dessa till kommunstyrelsen 
eller nämnderna för beredning av svar. Svaret kommer sedan att presenteras i 
kommunfullmäktige och följas av debatt.   

Beslutsunderlag 
 Revisorernas granskningsrapport av sjukfrånvaron     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
Personalvadelningen 
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§ 4 Dnr 2017-000038 - 007 

Revisionsrapport om Granskning av Kultur- och 
fritidsnämndens ledning, styrning och uppföljning  

Kommunfullmäktige  beslutar 
 att uppdra till Kultur- och fritidsnämnden att lämna yttrande, över revisionens 
slutsatser och rekommendationer, för att behandlas i kommunfullmäktige vid 
mötet den 29 maj 2017.     

Sammanfattning 
Hudiksvalls kommuns revisorer har granskat Kultur- och fritidsnämndens 
ledning, styrning och uppföljning och gjorda iakttagelser har lämnats över till 
kommunfullmäktiges presidium för fortsatt hantering. 

Kommunfullmäktige har 23 maj 2016 beslutat om följande hantering av 
revisionens granskningsrapporter: revisionsrapporter anmäls till 
kommunfullmäktige som beslutar att överlämna dessa till kommunstyrelsen 
eller nämnderna för beredning av svar. Svaret kommer sedan att presenteras i 
kommunfullmäktige och följas av debatt.   

Beslutsunderlag 
 Revisionsrapport om granskning av Kultur- och fritidsnämndens 

ledning, styrning och uppföljning.     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kultur- och fritidsnämnden 
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§ 5 Dnr 2016-000085 - 042 

Antalet indikatorer till kommunfullmäktiges 
verksamhetsmål för 2017 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att anta demokrati och kvalitetsberedningens förslag på indikatorer till 
kommunfullmäktiges verksamhetsmål för 2017 enligt bilaga 1 med 
förändringen att indikatorn ”Andelen överklagade beslut som ej ändrats” tas 
bort.  

Sammanfattning 
Demokrati- och kvalitetsberedningen fick i uppdrag av kommunfullmäktige i 
samband med beslut om budget 2017 samt plan för 2018-2020, Dnr 2016-085-
042, att se över antalet indikatorer till kommunfullmäktiges verksamhetsmål 
som kommunfullmäktige tar ställning till och beslutar om. 

Demokrati- och kvalitetsberedningen har gått igenom indikatorerna och 
reducerat antalet med cirka 40 %. Ett tillägg avseende indikator om 
droganvändning har gjorts på inrådan av beredningen. 

I årsredovisningen och när så är möjligt i delårsbokslut, ska fokus vara på 
redovisningen av måluppfyllelsen av verksamhetsmålen, inte indikatorerna. De 
är underlag för att kunna bedöma och verifiera måluppfyllelsen och förbättra 
mätbarheten av kommunfullmäktiges verksamhetsmål. 

Yrkande 
 Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.     

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens protokoll 7 februari 2017 § 5 

• Allmänna utskottets protokoll 19 januari 2017 § 3 

• Tjänsteutlåtande 4 januari 2017 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Demokrati- och kvalitetsberedningen 
Annika Lindfors 
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§ 6 Dnr 2014-000191 - 007 

Granskningsrapport av styrmodellen: mål, åtagande- 
och budgetprocessen 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att godkänna yttrandet avseende Uppföljning av Revisionsrapport – 
Granskning av styrmodellen; mål-, åtagande- och budgetprocessen 

Sammanfattning 
Hudiksvalls kommuns revisorer genomförde en granskning av styrmodellen; 
mål-, åtagande- och budgetprocessen i februari 2014. Granskningen syftade till 
att svara på frågan om kommunstyrelsen utövar sitt ansvar att leda, styra och ha 
uppsikt över kommunens nämnder och bolag för att säkerställa att 
styrmodellen, d.v.s. mål-, åtagande- och budgetprocessen följs på ett 
tillfredsställande sätt.  

Deras sammanfattande bedömning var "att kommunstyrelsen behöver förbättra 
och stärka ledning och styrning över kommunens nämnder och bolag för att 
säkerställa att styrmodellen efterlevs på ett tillfredsställande sätt". 

Kvalitetsstrateg Annika Lindfors har följt upp granskningen och i ett yttrande 
redovisat vilka åtgärder som vidtagits och vilka förbättringar som gjorts. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens protokoll 7 februari 2017 § 2 

• Allmänna utskottets protokoll 19 januari 2017 § 6 

• Tjänsteutlåtande 5 januari 2017 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Annika Lindfors 
Kommunrevisionen 
Kent Lundqvist 
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§ 7 Dnr 2016-000438 - 452 

Nya taxor för hushållsavfall 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att godkänna förslaget gällande nya taxor för hushållsavfall och att de börjar 
gälla från 1 april 2017,  

att taxorna ska indexregleras enligt SKL:s index, samt 

att frågan om formuleringen i den inledande texten till taxebestämmelserna 
återremitteras till kommunstyrelsen för ytterligare beredning.  

Sammanfattning 
Nya upphandlingar gällande hämtning av hushållsavfall och förbränning av den 
så kallade "restavfallsfraktionen" kommer att innebära att transporter och 
behandling av hushållsavfall kommer att bli dyrare från och med 2017. Även de 
utgifter som ingår i taxans grundavgift ökar väsentligt de kommande åren. För 
att taxan ska kunna bära verksamhetens  egna kostnader krävs att den 
uppdateras för att täcka de nya behoven. 

Våren 2017 kommer också införandet av matavfallsinsamling att starta. Det 
innebär att under en period av cirka två år kommer Hudiksvalls kommun att 
behöva använda sig av två taxor för hushållsavfall samtidigt. En för den tidigare 
avfallshanteringen och en för de som har erbjudits och har tackat ja till att 
sortera ut sitt matavfall. 

Yrkanden 
 Annika Huber (S), Uno Jonsson (S),  Patrik Nilsson (SD), Charliene Kiffer (V) 
yrkar bifall till  kommunstyrelsens förslag. 

Sammanträdet ajourneras i 10 minuter, efter 10 minuters ajournering återupptas 
förhandlingarna. 

Sven Bergström Trolin (C), yrkar bifall till kommunstyrelsens beslutsförslag, 
men yrkar återremiss på formuleringen av den inledande texten.  

Caroline Schmidt (C), Jonas Holm (M), Gunnar Grenholm (C), Monika Stigås 
(KD), Jörgen Bengtson (C), Gunnel Nordin (L), Jan-Erik Jonsson (C) yrkar 
bifall till Sven Bergström Trolins förslag.  
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Propositionsordning 
Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till 
kommunstyrelsens beslutsförslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller 
detta. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till Sven 
Bergströms tilläggsförslag om att återremittera den inledande texten, och finner 
att kommunfullmäktige avslår detta, varvid votering begärs. 

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som röstar på att frågan 
ska avgöras vid dagens sammanträde röstar Ja, Den som röstar på att frågan ska 
avgöras vid senare tillfälle röstar Nej. Får Nej 17 röster eller fler 
(minoritetsåterremiss) ska den inledande texten återremitteras till 
kommunstyrelsen för ytterligare beredning. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomförs.    

Omröstningsresultat 
 Omröstningen utfaller med 33 ja-röster mot 17 nej-röster (en ledamot är 
frånvarande).      Bilaga § 7 

Kommunfullmäktige har således, enligt Kommunallagens bestämmelser om 
minoritetsåterremiss, beslutat att frågan om formulering av den inledande 
texten till taxebestämmelserna återremitteras till kommunstyrelsen för 
ytterligare beredning.     

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens protokoll 7 februari 2017 § 7 

• Allmänna utskottets protokoll 19 januari 2017 § 2 

• Tekniska nämndens protokoll 17 oktober 2016 

• Tjänsteutlåtande 19 september 2016 

• Taxa för hushållsavfall  

• Taxa för hushållsavfall för fastigheter med erbjuden 
matavfallshämtning    

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
Tekniska nämnden 
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§ 8 Dnr 2012-000193 - 403 

Energi- och klimatstrategi Hudiksvalls kommun 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att anta förslag till Energi- och klimatstrategi 2017-2050.  

Sammanfattning 
Kommunledningsförvaltningen har tagit fram ett förslag till Kommunens 
Energi- och klimatstrategi (EKS) 2017-2050.  (EKS) 2017-2050 föreslås ersätta 
Energiplan från 2007. EKS 2017-2050 baseras på Miljömålsberedningens, 
Energikommissionens och Naturvårdsverkets arbeten och beskriver en 
övergripande kommunal strategi för att nå de mål som där formulerats. EKS 
föreslår vidare att Hudiksvalls kommunorganisation skall vara fossilfri 2025. 

Kommunstyrelsen beslutade 7 februari 2017 att göra följande ändring i 
förslaget: att  meningen " Vindkraft ska byggas i de områden som pekats ut i 
Översiktsplan för vindkraft" ändras till följande "Vindkraft kan byggas i de 
områden som pekats ut i Översiktsplan för vindkraft", samt förändringen att 
nuläge och mål kommer att stämmas av under varje mandatperiod.  

Yrkanden 
 Majvor Westberg-Jönsson (S) och Jan-Erik Jonsson (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.     

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens protokoll 7 februari 2017 § 13 

• Allmänna utskottets protokoll 19 januari 2017 § 7 

• Tjänsteutlåtande 26 oktober 2016 

• Energi- och klimatstrategi 2017-2050    

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Johan Ringmar 
Samtliga nämnder och bolagen 
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§ 9 Dnr 2015-000065 - 008 

Motion om Klimatsmart mat 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att motionen anses besvarad 

Sammanfattning 
Ulla Persson (MP) har i en motion föreslagit att SMART- modellen ska ligga 
som grund för ett hållbart förhållningssätt kring mat och livsmedel i 
verksamheter finansierade av Hudiksvalls kommun. SMART står för större 
mängd vegetabilier, mindre tomma kalorier, andelen ekologiskt ökar, rätt kött 
och grönsaker samt transportsnålt. 

Tekniska nämnden yttrande: 

Kostenheten arbetar idag utifrån klimatsmart mat och begreppet SMART är ett 
koncept som tagits fram av konsumentverket och folkhälsomyndigheten. 
SMART är ett koncept som kan passa skolor och förskolor, men inte fullt ut 
inom äldreomsorgen och vi tycker det är bra om vi kan använda samma 
begrepp inom alla verksamheter. 

• Vi följer livsmedelsverkets rekommendationer för bra mat inom förskola, 
skola och äldreomsorg. 

• Vi använder vegetabilier i form av ett brett råkostutbud samt fler nya recept 
på maträtter med mera grönsaker och mindre kött. Klimatsmarta maträtter på 
matsedeln i skolorna är markerad med grön gubbe. 26 % av den mat som köps 
in till vara förskolor, skolor och äldreomsorg är idag ekologisk. 

• Köttet som serveras kommer från djur som har fötts upp under goda 
förhållanden. 

• All fisk som köps in kommer från hållbart fiske. 

• Alla förskolor, skolor och äldreomsorg arbetar aktivt för att minska 
matsvinnet. 

• Kostenheten arbetar aktivt för att få in flera lokala livsmedelsproducenter i 
livsmedelsavtalen. 

Kostenheten föreslår att man fortsätter att arbeta utifrån begreppet klimatsmart 
mat inom kostenheten och inte använda begreppet SMART.? 

Synpunkt från lärandeförvaltningen CUL: 

När det gäller caféverksamheterna inom CUL strävar vi att så långt det är 
möjligt att inhandla miljövänliga alternativ. Vi försöker handla lokalt där det går 
för att undvika långa transporter. Men många av de produkter vi har är låsta av 
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avtal med Inköp Gävleborg. Ytterligare en faktor som påverkar oss är att vi inte 
är tillagningskök, utan vi är hänvisade till vissa halvfabrikat. Utifrån 
ovanstående är det svårt för caféerna att helt anamma SMART-modellen fullt 
ut.   

Yrkanden 
 Andrea Bromhed (MP) yrkar bifall till motionen.     

Propositionsordning 
Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens 
förslag eller till Andrea Bromheds förslag, och finner att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag.    

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens protokoll 7 februari 2017 § 14 

• Allmänna utskottets protokoll 19 januari 2017 § 8  

• Motion 16 februari 2015    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Ulla Persson 
Tekniska nämnden 
Lärandenämnden 
CUL 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
16(39) 

Sammanträdesdatum 
2017-02-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 10 Dnr 2014-000555 - 008 

Motion om En bilpool för alla 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att motionen anses besvarad.  

Reservationer 
 Emot beslutet och till förmån för Richard Schleenvoigt reserverar sig Birgitta 
Medin (M), Jonas Holm (M), Håkan Rönström (M), Richard Schleenvoigt (M), 
Bibbi Segerbrand (M), Tommy Ljung (M), Kamran Khalil (M), Gunnel Nordin 
(L) och Monika Stigås (KD).       

Sammanfattning 
Andréa Bromhed (MP) har väckt en motion om en bilpool för alla, där hon 
hänvisar till Sunfleet Carsharing AB. I motionen yrkas att möjligheten att den 
kommunala bilpoolen ska kunna bli en allmän bilpool, ses över. 

Tekniska nämndens yttrande:  

Transportsektionen arbetar med att öka andelen elbilar i bilflottan och ser 
positivt på att ett avtal med ett bilpoolsföretag kan utgöra ett komplement till 
egna bilar. Med tanke på de planerade nya centrumnära bostadsområdena och 
dess utmaningar kan bilpooler bli ett viktigt instrument för att bland annat lösa 
parkeringsfrågan i dessa. 

Med ett kommunalt avtal för uthyrning under dagtid kan en etablering, 
eventuellt en kommersiell bilpool, bli lättare. Transportsektionen har föreslagit 
att de fortsätter att bevaka marknadsutvecklingen och, om det är möjligt, 
tidsplanerar en eventuell upphandling av bilpoolstjänst så den bidrar positivt till 
utvecklingen inom Havsläge Hudik. 

Yrkanden 
 Andrea Bromhed (MP) yrkar bifall till motionen. 

Richard Schleenvoigt (M) yrkar avslag till motionen. 

Annika Huber (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.     

Propositionsordning 
 Ordföranden framställer proposition om bifall dels till kommunstyrelsens 
förslag, dels till Andrea Bromheds förslag och dels till Richard Schleenvoigts 
förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.     
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Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens protokoll 7 februari 2017 § 15 

• Allmänna utskottets protokoll 19 januari 2017 § 9  

• Motion ”En bilpool för alla”  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Andrea Bromhed 
Tekniska nämnden 
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§ 11 Dnr 2015-000528 - 035 

Medborgarförslag om uppföljning och utvärdering av 
vad Svågadalsnämnden betytt 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att medborgarförslaget anses besvarat i och med den tidigare genomförda 
parlamentariska utredningen, samt det givna yttrandet  

Sammanfattning 
Börje Karlsson, Bjuråker, har väckt ett medborgarförslag om att kommunen ska 
göra en uppföljning och utvärdering av Svågadalsnämndens betydelse främst ur 
ett demokratiskt perspektiv för berört område, men även hur nämnden 
påverkat övrig kommunorganisation efter 1996. 

I medborgarförslaget redovisas en samlad bakgrund till Svågadalsnämndens 
tillkomst 1996 och hur den sedan kommit att permanentas. I korthet kan 
följande sägas om nämnden: Svågadalsnämnden är en icke partipolitiskt tillsatt 
nämnd med 7 ledamöter och lika många ersättare. Nämnden utses i ett, formellt 
sett, rådgivande val som hålls i bygden på senhösten under det år de allmänna 
val äger rum. Detta formaliseras sedan genom att kommunfullmäktige utser 
ledamöterna i nämnden. Nämnden ansvarar för förskola, grundskola, 
äldreomsorg, kultur och fritid samt utvecklingsfrågor för området som 
benämns Svågadalen, i västra delen av tidigare Bjuråkers kommun. 
Verksamheten är främst koncentrerad till Svågagården i Ängebo där det finns 
bl.a. skolverksamhet, bibliotek och ett förvaltningskontor. Hudiksvalls kommun 
hade tidigare, fram till 2006, en indelning i geografiska kommundelsnämnder 
med likartat ansvar som Svågadalsnämnden har. Efter 2006 är kommunens 
organisation indelad i programnämnder, med undantag för just 
Svågadalsnämnden som fortsatt bygger på en geografisk indelning. 

Svågadalsnämnden har varit föremål för vissa studier tidigare. 2001 gjorde Ann-
Sofie Lindén-Lennqvist och Jan Olsson en utvärdering i rapporten 
Representativ demokrati utan partier: Utvärdering av Svågadalsnämnden 1996-
2001. På Svågadalsnämndens initiativ gjorde kommunledningskontoret i 
Hudiksvalls kommun under hösten 2008 en enkätstudie riktad till invånarna 18 
år eller äldre i Svågadalen (totalundersökning), vars resultat publicerades i 
Svågadalsenkäten 2009. Därutöver nämner förslagsställaren en uppsats från 
tiden då nämnden startade 1996. Svågadalsnämnden har vidare varit föremål för 
visst övervägande i samband med att Hudiksvalls kommun gjort översyn av sin 
politiska organisation inför de allmänna valen 2010 respektive 2014. Det 
ställningstagande som detta mynnat ut i är att nämndens kvarblivande 
förutsätter dels ett visst valdeltagande i det särskilda Svågadalsvalet och dels att 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
19(39) 

Sammanträdesdatum 
2017-02-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

ett visst antal av medborgarna ställer sig till förfogande som kandidater till 
nämnden. Med andra ord anger Hudiksvalls kommun att nämnden måste ha en 
god folklig förankring i sitt verksamhetsområde, om den ska vara kvar. 

Kommunledningsförvaltningen har under beredningen av ärendet haft muntligt 
samråd med förslagsställaren. Det står klart att förslaget om att följa upp och 
utvärdera nämnden bottnar i en önskan om en ökad kunskap om nämndens 
betydelse, inte minst för landsbygdsutveckling. Kan en ökad kunskap leda till 
att nämnden kan anpassas och fungera bättre i framtiden? Är nämnden svaret 
på utmaningarna för landsbygden att utvecklas och attrahera människor? Detta 
är några av de frågeställningar som Börje Karlsson ställer. 

Kommunledningsförvaltningen anser att om det ska göras en utvärdering och 
uppföljning av nämnden finns en rad olika frågor att ställa, t ex 

• Hur påverkar nämnden förutsättningarna för lokal utveckling? 

• Hur påverkar nämnden det demokratiska arbetet i övrigt, partiernas 
förutsättningar på orten, valdeltagande etc? 

• Hur påverkas en kommunal organisation av att samtidigt ha två olika 

nämnds- och förvaltningslogiker, nämligen en sektoriell och en geografisk? 

Att besluta om en uppföljning och utvärdering enligt förslaget är närmast ett 
politiskt ställningstagande: En uppföljning m.m. kan vara aktuell om det behövs 
en ökad kunskap inför en stundande reformering och utveckling av nämnden 
eller om partierna står inför en generaldiskussion där nämnden kan, givet 
resultatet av undersökningen, bli föremål för en nedläggning. Däremot saknas 
skäl att både lägga tid och ekonomiska resurser på en utvärdering enbart för 
uppföljandets egen skull. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens protokoll 7 februari 2017 § 16 

• Allmänna utskottets protokoll 19 januari 2017 § 11 

• Medborgarförslag 10 december 2015    

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Börje Karlsson 
Demokrati- och kvalitetsberedningen 
Svågadalsnämnden 
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§ 12 Dnr 2016-000337 - 035 

Medborgarförslag om förbättrad/utökad idrottsarena 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att medborgarförslaget avslås.  

Sammanfattning 
Lars Nordström, Hudiksvall, har väckt ett medborgarförslag om 
förbättrad/utökad idrottsarena" på Glysisvallens område.  

Förslaget är att anlägga ett nytt kast-område för spjut, diskus, slägga. 
Placeringen är tänkt på den gamla tomten där ett tennistält stått samt bakkant 
kortsida av huvudarenan mot Kungsgatan. 

Styrelsen i Glysisvallen AB har tagit upp detta förslag vid ett styrelsemöte och 
diskuterat förslaget. Styrelsen anser att spjutkast fortfarande kan genomföras på 
fotbollsplanen likt idag, diskus kan även kastas på fotbollsplanen, däremot är 
det ett problem med att slägga kastas på en fotbollsplan, detta pga. stora 
nedslagshål i mattan som är svåra att läka på kort tid. Idag finns en 
kastanläggning, för slägga, på Movallens område att träna på, den är nybyggd 
samt kommer att förlängas till för att kunna kasta längre resultat på. 

Styrelsen har beslutat att inte genomföra förslaget då det inte är klarlagt om det 
blir konstgräs eller inte på A-planen, på den gamla tennistälttomten har bolaget 
ett förhandsbesked om att bygga en fullstor sporthall, det är fortfarande under 
utredning, därav avvaktar man med dessa beslut. Kastdelen för slägga skall 
utredas och ett förslag kommer att presenteras för friidrotten. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens protokoll 7 februari 2017 § 17 

• Allmänna utskottets protokoll 19 januari 2017 § 10 

• Yttrande från Glysisvallen AB 

• Medborgarförslag 16 juli 2016    

 

 

Beslutet skickas till 
Lars Nordström 
Glysisvallen AB 
Hallgruppen 
Kultur- och fritidsnämnden 
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§ 13 Dnr 2016-000373 - 102 

Val av ny ordförande i Fiberstaden AB efter Björn 
Erikssons (opol), som entledigats.  

Kommunfullmäktige  beslutar 
att nominering av ny ledamot tillika ordförande i Fiberstaden sker vid senare 
tillfälle. 

Sammanfattning 
Björn Eriksson (opol) entledigas från sitt uppdrag som ordförande i 
Fiberstaden AB vid kommande bolagsstämma.. 

Kommunfullmäktige har då att nominera ny ledamot tillika ordförande i 
Fiberstaden AB. 

Beslutsunderlag 
• Valberedningens protokoll 19 december 2016 § 37 

• Kommunfullmäktiges protokoll 26 september 2016 § 145.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Valberedningen 
Fiberstaden AB 
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§ 14 Dnr 2016-000494 - 102 

Val av ny ersättare i kultur och fritidsnämnden efter 
Marita Skoog (V) som har valts till ledamot. 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att till ny ersättare i kultur- och fritidsnämnden utse 790712-0286, Lisa 
Holmberg (V), Gammelsträng 2, 820 64 Näsviken.  

Sammanfattning 
Marita Skoog (V) valdes till ledamot i kultur- och fritidsnämnden vid 
kommunfullmäktiges sammanträde 19 december 2016. 

Kommunfullmäktige har att utse ny ersättare. 

Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges protokoll 19 december 2016 § 211 

• Valberedningens protokoll 19 december 2016 § 43 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Lisa Holmberg 
Kultur-och fritidsnämnden 
Personalenheten 
Annika Forslin 
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§ 15 Dnr 2017-000017 - 102 

Ilona Gills (M) begäran om entledigande från uppdrag 
som ersättare i social och omsorgsnämnden, samt val 
av ny ersättare. 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att bifalla Ilona Gills (M), anhållan om entledigande från uppdrag som ersättare 
i Social- och omsorgsnämnden, samt 

att till ny ersättare utse 570620-7544, Kristina Träff (M), Holmenvägen 44, 824 
93 Hudiksvall.  

Sammanfattning 
Ilona Gill (M), anhåller om entledigande från rubricerade uppdrag 

Beslutsunderlag 
• Skrivelse från Ilona Gill 16 januari 2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Beslutet skickas till 
Ilona Gill 
Kristina Träff 
Social- och omsorgsnämnden 
Personalenheten 
Annika Forslin 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
24(39) 

Sammanträdesdatum 
2017-02-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 16 Dnr 2017-000029 - 102 

Kamran Khalils (M) begäran om entledigande från 
uppdrag som ledamot i Tekniska nämnden, samt val 
av ny ledamot. 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att bifalla Kamran Khalil (M), anhållan om entledigande från uppdrag som 
ledamot i tekniska nämnden, samt 

att till ny ledamot utse 470427-7757, Tommy Ljung (M), Storgatan 29, 824 30 
Hudiksvall.  

Sammanfattning 
Kamran Khalils (M) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag 

Beslutsunderlag 
• Skrivelse från Kamran Khalil 23 januari 2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Kamran Khalil 
Tommy Ljung 
Tekniska nämnden 
Personalenheten 
Annika Forslin 
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§ 17 Dnr 2017-000043 - 102 

Ann Sahlqvists (MP) begäran om entledigande av 
uppdrag som ersättare i tekniska nämnden, samt val 
av ny ersättare. 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att bifalla Ann Sahlqvist (MP), anhållan om entledigande från uppdrag som 
ersättare i tekniska nämnden, samt 

att till ny ersättare utse 470513-7570, Jan Tage Danielsson (MP), Vänortsvägen 
4, 824 41 Hudiksvall.  

Sammanfattning 
Ann Sahlqvist (MP) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag.  

Beslutsunderlag 
• Skrivelse från Ann Sahlqvist 24 januari 2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Ann Sahlqvist 
Jan Tage Danielsson 
Tekniska nämnden 
personalenheten 
Annika Forslin 
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§ 18 Dnr 2017-000059 - 102 

Val av ombud till de kommunala bolagens 
bolagsstämmor (1år) 

Kommunfullmäktige  beslutar 
att till ombud för bolagsstämmor utse följande: 

• Ombud    Ersättare 

AB Hudiksvallsbostäder  

Mikael Löthstam 610124-0056 (S) Jonas Holm, 620415-1036, (M) 
Vindrosvägen 5  Långgatan 44 
824 51 Hudiksvall   824 52 Hudiksvall 

AB Hudiksvalls Näringslivs AB  

Mikael Löthstam 610124-0056 (S) Andrea Bromhed 810706-0280 (MP) 
Vindrosvägen 5  Mäster Palms gata 2 
824 51 Hudiksvall  824 42 Hudiksvall 

Glysisvallen AB  

Charliene Kiffer 880920-0028 (V) Caroline Schmidt, 601002-7586 (C) 
Skeppsdalsvägen 23  Överbergebacken 9 
824 51 Hudiksvall  824 40 Hudiksvall  

Fastighets AB Glysis  

Majvor  Westberg-Jönsson,   Jonas Holm, 620415-1036, (M) 
540107-7606, (S)  Långgatan 44 
Boda 107   824 52 Hudiksvall 
825 96 Enånger   

Fiberstaden AB  

Mikael Löthstam 610124-0056 (S) Caroline Schmidt, 601002-7586 (C) 
Vindrosvägen 5  Överbergebacken 9 
824 51 Hudiksvall  824 40 Hudiksvall  

Visit Glada Hudik AB  

Charliene Kiffer 880920-0028 (V) Andrea Bromhed 810706-0280 (MP) 
Skeppsdalsvägen 23  Mäster Palms gata 2 
824 51 Hudiksvall  824 42 Hudiksvall 

 

 



 

Kommunfullmäktige  

Protokoll 
Sida 
27(39) 

Sammanträdesdatum 
2017-02-27 

 
 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
     

 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har att föreslå ombud och ersättare för ombud vid 
bolagsstämmor 2017.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
De valda 
Personalenheten 
Annika Forslin 
Bolagen 
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§ 19 Dnr 2017-000081 - 102 

Bernt Magnussons (opol) begäran om entledigande 
från uppdrag som ersättare i Fiberstadens styrelse 

Kommunfullmäktige  beslutar 
 att bifalla Bernt Magnussons (opol), anhållan om entledigande från uppdrag 
som ersättare i AB Fiberstadens styrelse, samt 

att ny ersättare nomineras vid senare tillfälle.     

Sammanfattning 
 Bernt Magnusson (opol) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag.      

Beslutsunderlag 
•  Skrivelse från Bernt Magnusson 23 februari 2017 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Bernt Magnusson 
AB Fiberstaden 
Personalenheten 
Annika Forslin 
Kommunfullmäktige 
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§ 20 Dnr 2017-000085 - 102 

Roger Nygrens (SD) begäran om entledigande från 
uppdrag som revisor i kommunrevisionen 

Kommunfullmäktige  beslutar 
  att bifalla Roger Nygrens (SD), anhållan om entledigande från uppdrag som 
revisor i kommunrevisionen, samt 

att ny revisor utses vid senare tillfälle.     

Sammanfattning 
 Roger Nygren (SD) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag    

Beslutsunderlag 
 Roger Nygrens skrivelse 18 januari 2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 
Roger Nygren 
Kommunrevisorerna 
Personalenheten 
Annika Forslin 
Kommunfullmäktige 
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§ 21 Dnr 2016-000523 - 009 

Interpellation till ansvarigt kommunalråd - Hur fungerar 
bygglovshanteringen i Hudiksvalls kommun idag 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att rubricerade interpellation, till 
ansvarigt kommunalråd, från Caroline Schmidt (C), får framställas. 

Byggnadsnämndens ordförande Olle Borgström (S) besvarar interpellationen. 

I interpellationsdebatten deltar Caroline Schmidt (C) och Olle Borgström (S).  

Beslutsunderlag 
• Interpellationssvar från Olle Borgström 20 februari 2017 

• Kommunfullmäktiges protokoll, 19 december 2016 § 200 

• Caroline Schmidts interpellation 19 december 2016 
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§ 22 Dnr 2016-000505 - 009 

Interpellation till ansvarigt kommunalråd -Vilket kött 
serverar kommunen till våra barn och äldre? 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att rubricerade interpellation, till 
ansvarigt kommunalråd, från Monika Stigås (KD), får framställas. 

Ansvarigt kommunalråd Majvor Westberg-Jönsson (S) besvarar 
interpellationen. 

I interpellationsdebatten deltar förutom Monika Stigås (KD) och Majvor 
Westberg-Jönsson (S) även Jan-Erik Jonsson (C), Caroline Schmidt (C) och 
Richard Schleenvoigt (M).   

Beslutsunderlag 
• Interpellationssvar från Majvor Westberg-Jönsson (S) 

• Kommunfullmäktiges protokoll,  19 december 2016 § 197 

• Monika Stigås interpellation 22 december 2016 
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§ 23 Dnr 2016-000521 - 009 

Interpellation till tekniska nämndens ordförande - Kräv 
utnyttjande av modern teknik för vinterväghållning 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att rubricerade interpellation, till 
tekniska nämndens ordförande, från Peter Åkerström (KD), får framställas. 

Tekniska nämndens ordförande Annika Huber (S) besvarar interpellationen. 

I interpellationsdebatten deltar Peter Åkerström (KD) och Annika Huber (S). 

Beslutsunderlag 
• Interpellationssvar från Annika Huber (S) 24 februari 2017 

• Kommunfullmäktiges protokoll,  19 december 2016 § 199 

• Peter Åkerström interpellation 16 december 2016 
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§ 24 Dnr 2016-000483 - 009 

Interpellation till lärandenämndens ordförande, 
angående lärares behörighet 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att rubricerade interpellation, till 
lärandenämndens ordförande, från Peter Åkerström (KD), får framställas. 

Ansvarigt kommunalråd Charliene Kiffer (V) besvarar interpellationen. 

I interpellationsdebatten deltar Peter Åkerström (KD) och Charliene Kiffer.  

Beslutsunderlag 
• Interpellationssvar från Charliene Kiffer (V) 

• Kommunfullmäktiges protokoll,  28 november 2016 § 163 

• Peter Åkerströms interpellation 24 november 2016 
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§ 25 Dnr 2016-000522 - 009 

Interpellation, till lärandenämndens ordförande, om 
skolresultaten i Hudiksvalls kommun 

Kommunfullmäktige  beslutar 
 att interpellationen besvaras vid senare tillfälle.     

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har tidigare beslutat att rubricerade interpellation, till 
lärandenämndens ordförande, från Lena Jendel (C), får framställas. 

Beslutsunderlag 
• Kommunfullmäktiges protokoll,  19 december 2016 § 198 

• Lena Jendels interpellation 19 december 2016 
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§ 26 Dnr 2017-000074 - 009 

Interpellation till kommunledningen angående 
idéburet offentligt partnerskap (IOP) i Hudiksvall 

Kommunfullmäktige  beslutar 
  att interpellationen får framställas, samt 

att interpellationen besvaras vid ett senare tillfälle    

Sammanfattning 
 Föreligger interpellation till kommunledningen, från Sven Bergström Trolin 
(C) om Idéburet Offentligt Partnerskap, IOP i Hudiksvall.      

Beslutsunderlag 
• Sven Bergström Trolins interpellation  21 februari 2017 
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§ 27 Dnr 2016-000108 - 030 

Medborgarförslag 

Kommunfullmäktige  beslutar 
 att medborgarförslag 1 och 4 får väckas och lämnas till tekniska nämnden för 
handläggning och beslut, samt 

att medborgarförslag 2, 3, 5, 6 och 7 får väckas och lämnas till 
kommunstyrelsen för yttrande.     

Sammanfattning 
1. Medborgarförslag om förbättrad trafiksäkerhet på Marielundsvägen. Dnr 
2017-010 

2. Medborgarförslag om besöksplatser för husbilar när Kattvikskajen 
försvinner. Dnr 2017-012  

3. Medborgarförslag om möjligheten att öppna Dellenbanan för lokaltrafik. Dnr 
2017-040 

4. Medborgarförslag om solpaneler på alla hus ägda av Hudiksvalls kommun. 
Dnr 2017-048 

5. Medborgarförslag om nya Ostkustbanan. Dnr 2017-056  

6. Medborgarförslag om trygghetszoner. Dnr 2017-067 

7. Medborgarförslag om publika laddningsstationer för mobiler m.m. Dnr 
2017-077 
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§ 28 Dnr 2016-000106 - 030 

Meddelanden om väckta motioner 

Sammanfattning 
1. Motion från Caroline Schmidt (C) om att minska bygglovsavgiften om 
tioveckorsgränsen överskrids.  
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§ 29 Dnr 2016-000105 - 030 

Delegationsbeslut 

Sammanfattning 
Kultur- och fritidsnämnden 2016-12-12 och 2017-02-13 

Tekniska nämnden 2016-12-12 och 2017-02-06 

Byggnadsnämnden 2016-12-13 och 2017-01-31 

Lärandenämnden 2016-11-24 och 2016-12-15 

Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd 2016-11-10, 2016-12-14 och 
2017-01-26 
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§ 30 Dnr 2016-000107 - 030 

Meddelanden till kommunfullmäktige 

Sammanfattning 
1. Sammanräkning från Länsstyrelsen:  Lena Jendel (C) är ny ledamot i 
kommunfullmäktige och Bernt Jons (C) är ny ersättare. Dnr 2016-508 

2. Rapportering enligt 28 f-g §§ Lag om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) av ej verkställda beslut enligt 9 § LSS. Dnr 2017-027 

3. Rapportering enligt 16 kap 6f-g §§ Socialtjänstlagen (SoL) av ej verkställda 
beslut enligt 4 kap. 1 § SoL. Dnr 2017-028 

4. Öppet brev till trafikverket och Hudiksvalls kommunfullmäktige om stadens 
utformning och placering av stationsläge på Väster. Dnr 2016-495 

5. Beslut om naturreservatsbildning vid Nianån. Dnr 2017-251 

6. Rapport om var motion gällande organisation, från Tommy Ljung (M), 
befinner sig. En utredning kring organisation av rekryteringsenheten pågår och 
ska vara klar under första kvartalet 2017, motionen kommer att behandlas i 
samband med detta. 

6.  Sammanräkning från Länsstyrelsen:  Bibbi Segerbrand (M) är ny ledamot i 
kommunfullmäktige och Petra Frelin Nilsson (M) är ny ersättare. Dnr 2017-065 

  

 


